
Van: John Coenen - Gemeenteraad Vaals <j.coenen.raad@outlook.com>  
Verzonden: maandag 19 februari 2024 09:07 
Aan: Jahae, Silvia <s.jahae@vaals.nl> 
CC: Griffie <griffie@vaals.nl> 
Onderwerp: Vragen vragenhalfuurtje 
 

 
Geachte griffier, 
Ten behoeve van het vragen(half)uurtje: 

1) Op donderdag 8 februari is een verzoek tot  inlichtingen ingediend richting het College van 
B&W inzake controles op carnavalswagen. Graag een toelichting waarom het College van B&W 
geen gehoor geeft aan de afspraken vastgesteld in het Reglement van Orde. 

  

2) Op 7 februari ontvingen wij een brief van gemeente Maastricht inzake het opheffen van de 
geheimhouding over de stukken van Xonar. De gemeenteraad van Maastricht heeft 30 januari j.l. 
eigenstandig de geheimhouding opgeheven. Enkele maanden eerder verzocht HDV ditzelfde te 
Vaals. Tijdens de schorsing op verzoek van het College van B&W, waarbij de fractievoorzitters op 
verzoek van de burgemeester in overleg traden, pleitte de burgemeester om het verzoek tot 
openbaarmaking niet door te zetten. Nu zijn de stukken wél openbaar.  
 
- Wat zijn de consequenties voor gemeente Maastricht? 
- Hangt hen het eerder in Vaals geschetste doemscenario boven het hoofd? 
- Wat vindt het College van B&W van deze ontwikkelingen en hoe kijkt zij aan tegen het “gegeven 
   advies om het de gegevens “geheimhouden te houden in Vaals” en “de opheffing van de 
   geheimhouding door Maastricht”? 
- Het is inmiddels 19 februari: Wat is de stand van zaken omtrent de mogelijkheid tot bezwaar 
   door Xonar? 
- Waarom is de raad niet onverwijld op 14 februari geïnformeerd over de stand van zaken? 

  

3) Op 11 januari zijn vragen gesteld inzake de beleidsvrijheid van onze gemeente met betrekking 
tot belastingen: 
 
Verzonden: donderdag 11 januari 2024 11:23 
Aan:  
Onderwerp: Re: BsGW 

  
Geachte Griffier, 
  
Ik probeer het nog één keer in de richting van het College van B&W: 
 
Graag zou ik willen weten of wij - in principe, zonder te kijken naar de dekkingsverplichtingen, beleid e.d. - in de december 
vergadering het vaste tarief van de afvalstoffenheffing hadden kunnen aanpassen? 
  
Waarom is hier nog geen antwoord op gegeven? 

  

 Waarschuwing: Deze e-mail komt van een externe partij. Open geen documenten en klik niet op 
links tenzij u zeker weet dat de inhoud veilig is! Bij twijfel raadpleeg de IT servicedesk.  



4) Mogelijk kunnen de vragen van HDV inzake de “regietafel” (18-02-2024) tijdens de 
behandeling van de PvdA-vragen beantwoord worden! 

 
Hartelijk groetend, 
 
John Coenen 
Gemeenteraad Vaals | Fractievoorzitter HDV 
 

 
 


